
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                Poznań, dnia 12 września 2011r. 
 
 
            Szanowna Pani 
            Ewa Kopacz 
            Minister Zdrowia 
 
   Wielce Szanowna Pani Minister, 
 
 W związku z uzyskaniem informacji o opóźnieniu procedury przygotowawczej do 
wprowadzenia programu terapeutycznego pt: „Leczenie łuszczycy plackowatej”, spowodowanej nie  
złoŜeniem dokumentacji dotyczącej leku ETANERCEPT przez firmę Pfizer, uprzejmie proszę Panią 
Minister w imieniu Wielkopolskiego Stowarzyszenia Chorych na Łuszczycę „Wyjdź z Cienia”o 
wydanie zgody na  moŜliwość prowadzenia działań zmierzających do wprowadzenia w Ŝycie w/w 
programu terapeutycznego. 
Z dotychczasowych doświadczeń lekarzy a przede wszystkim nas chorych wynika, Ŝe efekty 
leczenia łuszczycy plackowatej lekiem ETANERCEPT są gorsze, niŜ lekami USTEKINUMAB, 
ADALIMUMAB i INFLIKSIMAB . Dlatego wprowadzenie programu obejmującego leczenia 
łuszczycy plackowatej bez uwzględnienia leku ETANERCEPT jest jak najbardziej uzasadnione i 
poŜądane. 
 W Regionie Wielkopolski na wprowadzenie programu terapeutycznego dla leczenia chorych 
na łuszczycę plackowatą z niecierpliwością czeka 150 chorych. 
 
 Ufam, Ŝe Ŝyczliwość i złoŜone wcześniej obietnice przez Panią Minister pomogą najszybciej 
jak to moŜliwe wprowadzić program do leczenia łuszczycy plackowatej . 
 W  imieniu chorych oczekuję  od Pani Minister pozytywnej  opinii  w tej sprawie. 


